
Bestyrelsesmøde d. 28/2-2023 

Til stede: Julie Koch, Debbie Lundbek, Sarah Lægs, Lone Tøt, Elisabeth Bay Jensen, Mette Bukholt 

Punkt 
 

Emne Evt. uddybning Referat 

 
1 Konstituering af 

bestyrelse 

 

 
 
 

 
 
 

Bestyrelsen konstituerede sig selv således: 

Formand: Mette Thiesen Bukholt 

Næstformand: Elisabeth Bay Jensen 

Sekretær: Sarah Lægs (suppleant) 

Bestyrelsesmedlem: Julie Koch 

Bestyrelsesmedlem: Debbie Lundbek 

Bestyrelsesmedlem: Lone Tøt 

Suppleant: Kaja Feddersen 

 

 
2 Udvalgene blev 

gennemgået og 
dens tovholdere 
fra bestyrelsen 

 

  
Aktivitetsudvalget: Elisabeth Bay Jensen og 
Pia Holm Nielsen, Mette Bukholt udtræder af 
dette udvalg. Elisabeth og Pia vil finde et nyt 

medlem.  
 

Juniorudvalget: Debbie Lundbek, Julie Koch, 
Sarah Lægs og Mette Bukholt. 

 

Sportsudvalget: Karen Wille og Ulla Jensen. 
 

Etablissementsudvalget: Julie Koch og Mads 
Holm. 

 

PR: Debbie Lundbek. 
 

Cafeteriaudvalg: Vibse/Elisabeth Bay 
Jensen/Rikke Drensholt. 

 

Hestevelfærd: Julie Koch og Brigitta L. 
Madsen. 

 

Byggeudvalg vedr. renovering af stalden: Pia 
Larsen og Werner Koch. 
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Ansættelse af 
John Salmon 
 
 

 

 

 

 

 

 
Bestyrelsen vedtog, at John Salmon 
ansættes, i første omgang i en periode på 4 
måneder, hvor vi kan prøve det af og se, 
hvordan det går, og om det økonomisk og 
praktisk kan fungere. 
Debbie Lundbek er tovholder for John.   
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Halvpartsryttere/ 
elevponyer: 

  
Elisabeth Bay Jensen er tovholder på det 
administrative vedrørende halvpartsryttere 
og elevponyer, mens Karen Wille fortsat er 
tovholder i praksis. Det aftales, at Elisabeth 
Bay Jensen og Julie Koch afholder et møde 
med halvpartsryttere, forældre og andre 
interesserede. På mødet vil de undersøge, 

hvordan medlemmernes ønsker er til en 
halvpartsordning med hensyn til ridning, 
arbejde m.m. De næste 4 måneder 

fortsættes som hidtil med hjælp fra John.  
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Spørgsmål/ 
henvendelse fra 
medlemmer 
 

 a) Pia Larsen har spurgt til, om 
byggeudvalget bestående af Pia 
Larsen og Werner Koch stadig 
eksisterer. Det gør det, men 
arbejdet er p.t. sat i bero grundet 
Sommerliv.  

b) Pia Larsen har spurgt, om 

bestyrelsen søger Brugsens 

sponsorat, som skal søges inden 

den 15.3. Bestyrelsen for 

Rideklubben søger ikke i denne 

omgang. Det kan derfor være en 

mulighed for bestyrelsen for 

Ridecenteret at søge.  

c) Kurt Schmidt har henvendt sig til 

bestyrelsen, da han har haft et 

uheld med sin hest ved 

indgangsporten. Det kan være 

svært for både hest og rytter at se, 

om der kommer nogen ind og ud af 

hallen, og det kan gøre hestene 

forskrækkede, hvis der pludselig 

kommer nogen/noget. Der skal 

igen gøres opmærksom på, at der 

ikke må parkeres cykler og biler 

langs ridehallen, cykler skal 

parkere ved stalden i cykelstativet 

og biler på parkeringspladsen.  

 

 



Der rådes til ekstra 

opmærksomhed og forsigtighed, 

når man nærmer sig åbningen fra 

begge sider. Det er tilladt at læsse 

af, hvis man for eksempel kommer 

med foder eller lignende, men kør 

forsigtigt hen mod porten. Lone 

Tøt vil lave to skilte, som opsættes 

på hallen som påmindelse herom.  
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Norlys donation 
 

  

 
 
På generalforsamlingen foreslog Mette Berg-
Jensen, at vi kunne søge Norlys om en 
donation. Da vi har et medlem af 
Rideklubben, Pia Larsen, som er virkelig 
dygtig til at søge sponsorater/donationer, vil 
Julie Koch spørge Pia, om hun kan hjælpe 
med at søge dette til renovering af 
møddingen.  
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Møde med Karen 
Wille - 
overdragelse af 

dokumenter 
 

  
Julie Koch vil tale med Karen Wille, om det 
kan lade sig gøre, at bestyrelsen får 
overdraget sagerne af Karen torsdag den 2. 

marts. 
 

 

8 

 

Næste møde 
 

  

Tirsdag den 28. marts 2023 kl. 19.00 i 
rytterstuen. 
 

 
9 
 
 
 
 
 
 

 
Eventuelt 

  
Intet. 
 
 

 
Mette Bukholt, referent 

28.2.2023 

 


